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Abstract (en)
The invention relates to a guide member with integrated seal for a clutch release bearing in a motor vehicle gear box. A reinforcing plate (7) is
applied against the rear face of the mounting plate (5) for fixing to the casing of the gearbox and includes cutouts or holes (8) for the passage of
members for fixing the guide member to the casing, which cutouts or holes are capable of being aligned with corresponding cutouts or holes (6) in
the mounting plate. The mounting plate includes at least one through-hole (10) made in the zone of a frontal sealing annular bead (9), so that when
the bead is formed by moulding, the elastomeric material of which the latter is made up passes through the orifice or orifices (10) in the mounting
plate and comes to stick to the reinforcing plate (7) securely fastening the reinforcing plate and the mounting plate of the guide member. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention est relative à un tube-guide à étanchéité intégrée pour butée de débrayage de boîte de vitesses de véhicule automobile. Une plaque de
renfort (7) est appliquée contre la face arrière de la platine (5) de fixation au carter de la boîte de vitesses et comporte des découpes ou des trous
(8) pour le passage d'organes de fixation du tube-guide au carter, susceptibles d'être alignés avec des découpes ou des trous correspondants (6) de
la platine. La platine comporte au moins un orifice traversant (10) réalisé dans la zone d'un bourrelet annulaire d'étanchéité (9) frontal, de telle sorte
que, lors de la formation par moulage du bourrelet, le matériau élastomère constitutif de celui-ci traverse le ou les orifices (10) de la platine et vient
adhérer à la plaque de renfort (7) réalisant la solidarisation de la plaque de renfort et de la platine du tube-guide. <IMAGE>
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